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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:322 700 MHz-bandet

Regeringen har meddelat att man upphäver det beslut som den dåvarande 
regeringen tog 2014 om att frigöra 700 MHz-bandet för mobiloperatörerna från 
och med den 1 april 2017.

Bland annat Post- och telestyrelsen, PTS, menar att 700 MHz-bandet skulle 
göra stor skillnad på glesbygden då frekvensen är låg, vilket gör att 
radiovågorna också når längre. Det är dock centralt att de behov som försvaret 
och blåljusmyndigheterna har för samhällsviktig kommunikation beaktas. 

Regeringens beslut får konsekvenser genom att den planerade utbyggnaden av 
mobiltäckning och mobilt bredband i glesbygden också skjuts upp. Med det 
försenas Sveriges digitalisering och utveckling mot den femte generationens 
mobiltelefoni. Detta skadar både konkurrenskraften och industrin, men framför 
allt Sveriges landsbygd.

Den mobila datatrafiken växer med 80 procent per år, vilket kräver ökad 
kapacitet; detta gör att 700 MHz-bandet blir oerhört viktigt.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkra tillgången till mobila 
tjänster främst på Sveriges landsbygd?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-11-15
Besvaras senast
2016-11-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


